
SPØRGSMÅL NR. S 2475
§ 20-SPØRGSMÅL TIL SKRIFTLIG BESVARELSE

Til: Klima- og energiministeren

Dato: 24. juni 2010

Stillet af: Per Clausen (EL)

Vil ministeren, efter at hun den 24. juni 2010 har indviet Danmarks første 

såkaldte passivhuse, gøre økonomi- og erhvervsministeren opmærksom på, 

at det er forkert, når Erhvervs- og Byggestyrelsen påstår, at der ikke findes 

løsninger, som kan sikre, at nybyggede huse er 75 pct. mere energieffektive 

end i dag?

(Spm. nr. S 2475).

På Folketingets formands vegne

Lovsekretariatet

Den 24. juni 2010

Svaret bedes sendt elektronisk til 
spørgeren på Per.Clausen@ft.dk og 
til Lovsekretariatet på lov@ft.dk.


